
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2018. június 12-i, 
NYILVÁNOS üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen  voltak: dr.  Bakó  Krisztina  elnök,  Becz  György,  Löfler  Dávid,  Stift  Nándor,
Simándi Szelim, képviselők és dr. Czuczor Gergely és Spányik József nem képviselő
bizottsági tagok.

Igazoltan távol voltak: Császárné Kollár Tímea, képviselő, Matuszkáné Papp Ilona
Marian

Jelen voltak továbbá: 
Polgármesteri Hivatal részéről: Bíró Gyula alpolgármester, dr. Molnár Gábor, Lőrincz
Mihály műszaki ügyosztályvezető, Zsák András, Premecz Enikő.
Meghívottak,  érdeklődők: Császár  Gézáné,  Haag  Csilla,  Szabó  Levente.  Gyulai
Zsuzsanna, Eller Mária, Kincses Tünde, Tersánszky Éva, Marotó Károly, Ruda Gábor,
Vörösné Lukács Andrea, Szaplonczai Marianna, Baráthné Bátai Beatrix, Dr. Mester
Edit, László Gáborné, Eller Erzsébet.

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett  

Dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén! Megállapítja, hogy a Bizottság 9 tagja közül 6 tag
jelen van és így a Bizottság határozatképes, az ülést 1630 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte  Löfler  Dávid képviselő tagot,  aki  jelezte,  hogy
vállalja a feladatot.
  
A  Bizottság  5  igen,  1  tartózkodás  szavazattal  támogatta,  hogy  Löfler  Dávid
képviselő tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez:

Dr. Bakó Krisztina elnök:  Miután egyéb észrevétel, javaslat nem érkezett, feltette
szavazásra a kiküldött meghívó szerinti napirendet, melyet a Bizottság 6 egyhangú
igen  szavazattal  támogatott.  A fenti  szavazati  arányokkal  a  Bizottság  az  alábbi
határozatot hozta: 

47/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
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Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Löfler Dávid képviselő tagot választja
meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:
NYILVÁNOS ülés:

Testületi hatáskör:

1.)  A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetői  pályázatának
elbírálása

2.) A Budaörsi Vackor Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
3.)  Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt  pályázati  felhívásra

beérkezett pályázatok elbírálása

Napirend előtti hozzászólás:

Vágó  Csaba  kabinetvezető: Két  dolgot  szeretne  jelezni.  Van  egy  olyan
előterjesztés,  ami  csak  a  Képviselő-testületi  ülésre  tudnak  beterjeszteni,  habár  a
KMISB  hatásköre:  a  Latinovits  Színház  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának
módosítása. Nagyon későn vették végig, hogy milyen pontoknak kell bele kerülni. Két
ütemben fogják ezt beterjeszteni. Először a Képviselő-testületi ülésre KMISB helyett
beterjesztik,  ami egy formális változás,  de a meglévő státuszok átkeresztelésével
egy jobb  helyzet  teremtésére  való  törekvés.  Ez  lenne  jövő héten.  Valamikor  ősz
folyamán  lenne  egy  teljes  revíziója  a  Latinovits  Színház  SZMSZ-nek  és  akkor
behozzák újra. Ami adott esetben a jövő heti módosítással kapcsolatban másoknak
eszébe jut, azokat ősszel veszik végig.
A másik:  Heimatmuseum  helyiséghasználati  igénye,  amire  múltkor  a  Képviselő-
testület  azt  mondta,  hogy  nem  kívánja  meghosszabbítani.  Több  éve  -  félévvel
meghosszabbítva  -  ingyenes  használatot  biztosít  az  önkormányzat  a
Heimatmuseumnak.  A Képviselő-testület  legutóbb azt  mondta éppen elég idő volt
arra, hogy felkészüljenek azokra a raktározási többletigényekre, amelyeket ők maguk
generáltak. Lejár a szerződés és az önkormányzat is, amikkor helyiségigénye van
akkor bérelnie kell. Ezek együttesen a Testületet abba az irányba vezették, hogy a
június 30-án lejáró szerződést már nem kívánja meghosszabbítani. Annak ellenére,
hogy a Heimatmuseumnak egy fél  éve volt,  hogy mérlegelje mi lesz a következő
lépése abban az esetben, ha nem veszi biztosra, hogy az önkormányzat az öröklétig
fog  igent  mondani  erre  a  kérésre.  Most  még  nem  tudták  vállalni  ezt  a
feltételrendszert, úgyhogy valószínűleg a köbvetkező Képviselő-testületi ülésre egy
sürgősségi előterjesztésben 3 hónapot javasolnak arra, hogy keressenek maguknak
megfelelő helyet.
Mindkét dolgot napirend előtt kívánta elmondani. Az egyik esetben azért, mert elég
későn kezdtek el dolgozni azon, hogy mégsem a szeptemberi ülésre viszik be az
SZMSZ  módosítás  egészét,  hanem  egyes  részeket  kiemelnek  és  a  Latinovits
Színház kérésére ezeket  jövő  héten tárgyalná a Testület.  A másik esetben pedig
most  jött  be  egy  levél  a  Heimatmuseum  részéről,  ami  azt  kéri,  hogy  ott
maradhassanak az ingyenesben.

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető: Elmúlt  héten  megkapta  az
önkormányzat a támogatási szerződést a Csicsergő Óvoda és a Csicsergő Tagóvoda
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felújítására  vonatkozóan  pozitívan  elbírálva.  A  nyáron  mindkét  óvodai  épület
felújításra fog kerülni.

Napirend tárgyalása:

1.)  A Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda intézményvezetői pályázatának
elbírálása

Vágó Csaba kabinetvezető: A zsűri viszonylag könnyű helyzetben van. Egy hosszú
idő  óta  vezetett  és  jól  vezetett  óvodának  a  vezetőjének  a  mandátuma  lejárt  és
egyedüli  pályázóként  ő  az  egyedüli,  akit  alkalmasnak  vagy  alkalmatlannak  kell
minősíteni. A javaslat az, hogy válasszák meg László Mónikát a következő időszakra
is.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Felteszi  szavazásra  a  kérdést,  hogy A Zippel-Zappel
Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetője,  László  Gáborné  szót  kapjon.
Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a 6 egyhangú igen szavazattal támogatta.

48/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási  jog  biztosítása  László  Gáborné,  a  Zippel-Zappel  Német
Nemzetiségi Óvoda intézményvezetője részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda
intézményvezetői  pályázatának  elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása  során,
hozzászólási  jogot  biztosít  László  Gáborné,  a  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi
Óvoda intézményvezetője részére.

László  Gáborné  intézményvezető:  Több  éve  vezeti  a  Zippel-Zappel  Német
Nemzetiségi  Óvodát  és  reméli,  hogy  a  gyermekek,  a  szülők  és  a  fenntartó
megelégedésére. A következő 5 évben is azt tervezi, hogy mindent meg fog tenni a
gyermekekért és azért a kis csapatért, akik ott dolgoznak. Ígérteteket nem tesz, mivel
folyamatos pedagógus hiánnyal küld az intézmény, de ez a gyermekek kárára nem
lesz.

Dr. Bakó Krisztina elnök:  Feltette szavazásra az előterjesztés szerinti  határozati
javaslatot, melyet a Bizottság vita nélkül, 6 egyhangú igen szavazattal támogatott és
az alábbi határozatot hozta:

49/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetői  pályázatának
elbírálása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási Művelődési Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  László  Gáborné
közalkalmazotti  jogviszonyát 2018. július 31. napjával szüntesse meg, majd 2018.
augusztus 2. napjától határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszonyban alkalmazza.
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Javasolja  továbbá,  hogy  a  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda
intézményvezetői  feladatainak ellátására pedig 2018.  augusztus 2.  napjától  2023.
július 31. napjáig László Gábornét bízza meg.

2.) A Budaörsi Vackor Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  Ebben  az  évben  jár  le  az  intézményvezető
megbízatása. Ilyenkor időben fel kell készülni a zökkenőmentes vezetőváltás legyen.
Egy pályázat érkezett, Kincses Tünde pályázata. Ő a Vackor Óvoda munkavállalója,
pedagógusa. Egy pályázó van, az ő pályázatát kell alkalmasnak vagy alkalmatlannak
minősíteni. 

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Felteszi  szavazásra  a  kérdést,  hogy  Kincses  Tünde
pályázó szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a  6 egyhangú igen
szavazattal támogatta.

50/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási  jog  biztosítása  Kincses  Tünde,  a  Budaörsi  Vackor  Óvoda
intézményvezetői pályázatára pályázatot benyújtó részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „A  Budaörsi  Vackor  Óvoda  intézményvezetői
pályázatának  elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása  során hozzászólási  jogot
biztosít Kincses Tünde pályázó részére.

Kincses  Tünde  pályázó: 23  éve  dolgozik  az  óvodásban  és  véleménye  szerint
pályázatában  minden  olyan  célt  és  feladatot  leírt,  ami  az  óvoda  előtt  áll.  Kicsit
megújítani  szeretné  az  óvodát,  nem  nagy  változtatásokkal,  viszont  szükséges  a
modernizáció. 

Stift Nándor képviselő: Elolvasva az előterjesztés mellékleteit és látva a szavazati
arányokat felmerült benne egy kérdés. Amikor intézményvezetőt választanak, akkor
mindig  a  nevelőtestület,  illetve  az  ott  dolgozók  véleményére  hagyatkoztak.  A
szavazati arányok azt mutatják, hogy nem teljes mértékben támogatják a pályázót.
Javasolja,  hogy  érvénytelenítsék  a  pályázatot  és  írjanak  ki  új  pályázatot.  Az  új
pályázat elbírálásáig a jelenlegi vezetőt bízzák meg.

Vágó  Csaba  kabinetvezető: A  pályázat  érvényes,  de  lehet  eredménytelen,  a
bizottság erről dönthet.

Dr.  Bakó Krisztina elnök:  Felteszi  szavazásra a kérdést,  hogy a Vackor  Óvoda
jelenlegi intézményvezetője, Tersánszky Éva szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést
a Bizottság a 6 egyhangú igen szavazattal támogatta.

51/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
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Hozzászólási  jog  biztosítása  Tersánszky  Éva,  a  Budaörsi  Vackor  Óvoda
intézményvezetője részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „A  Budaörsi  Vackor  Óvoda  intézményvezetői
pályázatának  elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása  során hozzászólási  jogot
biztosít Tersánszky Éva, a Budaörsi Vackor Óvoda intézményvezetője részére.

Tersánszky  Éva:  Azóta  ismeri  a  pályázót,  mióta  együtt  dolgoznak.  Szakmailag
nagyon jó. Egy belső pályázónak egyszer nehéz és könnyű is a helyzete. Nehéz,
mert már együtt dolgozik a kollégákkal és vannak konfliktusok. Azt nem tudja, hogy
milyen  vezető  lenne,  de  nagyon  motivált.  Úgy  gondolja,  hogy  megérdemel  egy
esélyt. Amikor ő vezető lett, akkor egy évre kapott megbízatást és már 10 éve ő az. 

Löfler Dávid: kérdezi a jelenlegi vezetőtől, hogy ő javasolja-e, hogy támogassa a
Bizottság Kincses Tünde pályázatát?

Tersánszky Éva: Igen.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután a bizottság a napirendi pontot részletekbe menően
megtárgyalta  megkérte  Stift  Nándor  Képviselőt,  hogy  pontosítsa  a  határozati
javaslatát.

Stift Nándor: A javaslata a következő:
1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási  Művelődési
Ifjúsági és Sport Bizottsága a kiírt pályázatot érvényesnek nyilvánítja. Javasolja a
Képviselő-testületnek,  hogy  Kincses  Tünde  pályázatát  ne  támogassa  és  a
Budaörsi  Vackor Óvoda jelenlegi  helyettesét  bízza meg a következő pályázat
eldöntéséig. 

2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási  Művelődési
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja új pályázat kiírását.

Löfler Dávid: Kérdezi Stift Nándor képviselőt, hogy azzal, hogy a jelenlegi vezető is
támogatja a jelöltet, támogatni tudja-e a döntést? 

Stift Nándor: Nem.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  Stift  Nándor  képviselő  által
megfogalmazott javaslatot. Megállapítja, hogy a Bizottság Stift Nándor képviselő által
megfogalmazott határozati javaslatot 4 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazattal nem
támogatta, mivel nincs meg a minősített többséghez szükséges szavazat. 
Feltette  szavazásra  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  és  megállapítja,
hogy  a  Bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  1  igen  1  nem 4
tartózkodik  szavazattal  nem támogatta, mivel nincs meg a minősített többséghez
szükséges szavazat.

A fenti szavazati arányok alapján a Bizottság az alábbi határozatot hozta:
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52/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi Vackor Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága minősített  többség  hiányában  nem  támogatta  az  alábbi  beterjesztett
javaslatot:

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási  Művelődési
Ifjúsági és Sport Bizottsága a kiírt pályázatot érvényesnek nyilvánítja. Javasolja a
Képviselő-testületnek,  hogy  Kincses  Tünde  pályázatát  ne  támogassa  és  a
Budaörsi  Vackor  Óvoda jelenlegi  helyettesét  bízza meg a következő pályázat
eldöntéséig. 

2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási  Művelődési
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja új pályázat kiírását.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörsi Vackor Óvoda
intézményvezetői feladatainak ellátásával 2018. december 1-jétől 2023. július 31-
ig  Kincses  Tündét  bízza  meg.  Közalkalmazotti  illetményét  a  hatályos
közalkalmazotti  és  köznevelési  törvény,  valamint  a  Budaörs  Város
Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat  megillető pótlékok meghatározásáról  szóló 8/2016.  (II. 26.)
önkormányzati rendeletében foglaltak figyelembevételével állapítja meg.

3.)  Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt  pályázati  felhívásra
beérkezett pályázatok elbírálása

Zsák András: Röviden összefoglalja a pályázatokat.

Dr. Czuczor Gergely megérkezett.

Bíró Gyula alpolgármester:  Javasolja,  hogy először arról  szavazzanak,  hogy az
időn túl beérkezett pályázat érvényes vagy nem érvényes.

Dr. Bakó Krisztina: Nem hiszi, hogy erről van hatásköre szavazni a Bizottságnak,
hiszen a pályázat  kiírásának érvényességi  feltétele a határidőben való benyújtás.
Arról nem szavazhatnak szerinte, hogy az érvényes vagy nem érvényes, hiszen nem
érvényes formai okok miatt. 

Bíró Gyula alpolgármester: A Hivatal által megfogalmazott javaslatról tájékoztatja a
Bizottságot.

Dr.  Czuczor  Gergely:  Kérdezi  a  jelenlévő  pályázóktól,  hogy  a  javaslat  szerinti
összegekből  a kiadvány megvalósítható-e? Ha nem, akkor  az onnan felszabadult
összegről is tudnak dönteni.
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Dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Felteszi  szavazásra  a  kérdést,  hogy  Szabó  Levente
pályázó szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a  7 egyhangú igen
szavazattal támogatta.

53/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Szabó Levente pályázó részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt
pályázati  felhívásra beérkezett  pályázatok elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít Szabó Levente pályázó részére.

Szabó Levente: A javaslat szerint 0,- Ft-ot kapott. A kiírás szerint ő egymilliárd 800
millió forintot olvasott a pályázatban. Szomorúan veszi tudomásul, de a 400.000 Ft-
ból sem tudna megvalósulni egy zenei kiadvány ma. Amit javasolt, hogy interneten
keresztül  legyen  elérhető  a  kiadvány,  ami  mindenkinek  egy  kiskapu  lenne.  A
támogatási  összegből  megvalósítható  lenne,  hogy  a  tehetségeket  segítse  a
kapcsolati tőke kiépítésében.

Dr. Bakó Krisztina elnök:  Felteszi szavazásra a kérdést, hogy Gyulai Zsuzsanna
pályázó  szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a  7 egyhangú igen
szavazattal támogatta.

54/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Gyulai Zsuzsanna pályázó részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt
pályázati  felhívásra beérkezett  pályázatok elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít Gyulai Zsuzsanna pályázó részére.

Gyulai  Zsuzsanna:  A Bizottság  tagjainak  véleményét  szeretné  kérdezni  a
kiadvánnyal  kapcsolatban,  mivel  az  első  kötet  visszajelzései  alapján  a  mostani
kötetben a rajzok sokkal kidolgozottabbak lettek.

Dr.  Czuczor  Gergely: Az  első  kötetet  támogatták,  ha  jól  emlékszik.  Látta  ő  is
könyvesboltokban az első kötetet. A budaörsi jelleg kitételnek megfelel, így szerinte
támogatható. A másik kérdése, hogy mennyire volt sikeres az első kötet? 

Gyulai Zsuzsanna: A harmadik kisbabája pont a kötet megjelenésekor született, így
a  marketinggel  nem tudott  foglalkozni.  Most  kapja  a visszajelzéseket.  Az önrészt
ebből tudja fedezni.

Dr. Molnár Gábor: A fennmaradó 200.000 Ft-ból 50.000 Ft-ot javasol még a Budaörs
Cseperedő Óvodás Gyermekekért Alapítvány kiadványa számára.
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Löfler Dávid: A fennmaradó 150.000 Ft-ból 100.000 Ft-ot Siklós Endre kiadványa
számára.

Becz  György: Javasolja,  hogy  Borhegyi  Éva  pályázata  mindenképpen  kapjon
100.000 Ft-ot.

Dr. Bakó Krisztina elnök Vágó Csaba ügyrendi javaslatára 10 perc szünetet rendel
el.

Vágó  Csaba:  Azért  kértek  szüntetet,  hogy  a  számolási  matematikai
bizonytalanságokat egymás között el tudják oszlatni, ehhez képest agora jellegű vita
alakult ki. Szeretné, ha nem értené félre senki, hogy ez a Bizottság hogyan működik.
Szeretné, hogy kellő szakmaisága lenne és nem a szünetben való érdekérvényesítés
lenne a célja. Bármi, ami a szünetben elhangzott, az nem ígért.

Zsák András: ismerteti a bizottsági vita alapján kialakult javaslatok összefoglalását.
Amennyiben az első pályázót is támogatják 100.000 Ft-tal,  akkor 1.850.000 Ft-ról
döntenek, vagyis 50.000 Ft-ot kell valahogy lefaragni.

Simándi Szelim: Jelen állás szerint két hasonló kiadvány szerepel a támogatottak
listáján  kis  összegekkel.  Kérdéses,  hogy  miért  szükséges  két  hasonló  kiadványt
támogatni. Együttműködés a szerzők között kialakítható-e.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Felteszi  szavazásra  a  kérdést,  hogy  Eller  Erzsébet
pályázó  szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a  7 egyhangú igen
szavazattal támogatta.

55/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Eller Erzsébet pályázó részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt
pályázati  felhívásra beérkezett  pályázatok elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít Eller Erzsébet pályázó részére.

Eller  Erzsébet:  Egyetért  Simándi  Szelim  képviselővel,  hogy  két  hasonló  témára
felesleges pénzt adni. A javasolt 100.000 Ft-ból nem tudják elkészíteni a kiadványt. A
kiadvány  mellett  szól,  hogy  a  pályázatban  megjelölt  kiadvány  nagy  része  már
megjelent  a  Budaörsi  Naplóban,  120  sportszervezetet  gyűjtöttek  össze  és  80
gyermek portréját készítették el. A kiadvány 90%-ban kész van. A másik pályázóról
nem tudtak.

Dr.  Bakó Krisztina elnök:  Felteszi  szavazásra  a  kérdést,  hogy Vörösné Lukács
Andrea pályázó szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a 7 egyhangú
igen szavazattal támogatta.

56/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
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Hozzászólási jog biztosítása Vörösné Lukács Andrea pályázó részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt
pályázati  felhívásra beérkezett  pályázatok elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít Vörösné Lukács Andrea pályázó részére.

Vörösné  Lukács  Andrea:  Meglepődve  tapasztalta,  hogy  van  másik  pályázó.  A
javasolt összegből nem tudja létrehozni a pályázatát.

Löfler Dávid: Kérdezi Eller Máriától, hogy a kapott támogatásból megvalósítható-e a
tervezett kiadvány. Amennyiben nem javasolja, hogy a 100.000 Ft-ot javasolja Siklós
Endre és a Magyar Történelmi Szalon kiadványai között megosztani 50-50 ezer Ft
arányban.

57/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási jog biztosítása Eller Mária pályázó részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt
pályázati  felhívásra beérkezett  pályázatok elbírálása” c.  napirendi  pont  tárgyalása
során hozzászólási jogot biztosít Eller Mária pályázó részére.

Eller  Mária: Nem nyilatkozik  úgy,  hogy nem tudja megvalósítani,  bár  mindenféle
számítás  szerint  lehetetlen.  Az  önkormányzati  támogatás  mellé  egy  szponzort
keresni nem lehetetlen. Igényt tart a támogatásra.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Miután a bizottság a napirendi pontot részletekbe menően
megtárgyalta, feltette szavazásra a vita alapján kialakult javaslat szerint a határozati
javaslatot, melyet a Bizottság 5 igen 2 tartózkodás szavazattal elfogadott. 

58/2018. (VI.12.) KMISB sz. határozat
Helyi  kiadványok  megjelenésének  támogatására  kiírt  pályázati  felhívásra
beérkezett pályázatok elbírálása

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága a pályázati felhívásra beérkezett az alábbi táblázatban szereplő Pályázók
kiadványainak megjelentetését javasolja támogatásra a Képviselő-testület részére a
Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2018.  (II.23.)
önkormányzati rendelet 5/B. sz. melléklet 42. sor „Helyi kiadványok megjelenésének
támogatása” 1.800.000 Ft keret terhére.

Pályázó/ Kiadó
neve/ Szerző

Kiadvány címe
Példány

szám
(db)

Igényelt
összeg

(Ft)

Javasolt
összeg

(Ft) 
1. Borhegyi Éva

( Kiadó: Budaörsi 
„Hol, mit és miért 
sportoljunk? Budaörsi 

2000 387 000 300.000
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Napló Bt.) lehetőségek”
(szerkesztő: Borhegyi Éva) 

2. Budaörs 
Cseperedő Óvodás
Gyerekekért 
Alapítvány

Varázslatos falatkáink 
(budaörsi sváb receptek ovis 
módra) 

200 400 000 300.000

3. Eller Mária Eller Mária: Égerfa versei 500 455 000 100.000
4. Gyulai Zsuzsanna Gyulai Zsuzsanna: Budaörsi 

Mesék II.
500 395 900 0

5. Leopold Mozart 
Zeneiskola 
Alapítványa

A budaörsi Leopold Mozart 
Zeneiskola az alapítástól 
napjainkig 
( 1992-2018) 
( szerkesztő: Kecskés Balázsné
Papp Ágnes)

180 377 600 200.000

6. Magyar Történelmi 
Szalon 

Budaörsi Kertjei 
( szerkesztői: Szaplonczai 
Marianna, Baráthné Bátai 
Beatrix, Áros Zsuzsanna, 
Steinhauser Klára, Nagy 
Sándor Andrásné) 

500 500 000 300.000

7. Muravidék Bartái 
Kör Kulturális 
Egyesület 

Marosi Károly:  A világosság 
utolsó előtti napja 

500 250 000 200.000

8. Siklós Endre Siklós Endre:  Szavak kapuja 500 250 224 100.000
9. Szabó Levente Szabó Levente-  Levus: 

Verseim 2006-2018
10 * 500 000 0

10. Tatai Diána Tatai Diana: Budaörsi 
részletekben- vidám útikalauz
(nem csak) helyieknek 

1000 450 000 300.000

11. Vörös Szabolcsné 
Gergelyné Lukács 
Andrea 

MOVE! Örs- a Budaörsi 
sportválasztó
(szerkesztő: Vörös L. Andrea) 

1000 500 000 0

Határidőn túl: 
12. Régiségbúvár 

Ifjúsági és 
Kulturális 
Egyesület 

Legyél Te is régész! 
Felfedezőfüzet a középkorban
(szerkesztő: dr. Mester Edit, 
Vasszi Rita) 

500 300 000 0

Összesen: 1.800.000

Dr. Bakó Krisztina elnök: Megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést  1743

órakor bezárta. 

k.m.f.

Löfler Dávid Dr. Bakó Krisztina

10



bizottsági tag aláíró elnök
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	B. Napirend:
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	1.) A Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
	2.) A Budaörsi Vackor Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
	3.) Helyi kiadványok megjelenésének támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett pályázatok elbírálása
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	Vágó Csaba kabinetvezető: Két dolgot szeretne jelezni. Van egy olyan előterjesztés, ami csak a Képviselő-testületi ülésre tudnak beterjeszteni, habár a KMISB hatásköre: a Latinovits Színház Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása. Nagyon későn vették végig, hogy milyen pontoknak kell bele kerülni. Két ütemben fogják ezt beterjeszteni. Először a Képviselő-testületi ülésre KMISB helyett beterjesztik, ami egy formális változás, de a meglévő státuszok átkeresztelésével egy jobb helyzet teremtésére való törekvés. Ez lenne jövő héten. Valamikor ősz folyamán lenne egy teljes revíziója a Latinovits Színház SZMSZ-nek és akkor behozzák újra. Ami adott esetben a jövő heti módosítással kapcsolatban másoknak eszébe jut, azokat ősszel veszik végig.
	A másik: Heimatmuseum helyiséghasználati igénye, amire múltkor a Képviselő-testület azt mondta, hogy nem kívánja meghosszabbítani. Több éve - félévvel meghosszabbítva - ingyenes használatot biztosít az önkormányzat a Heimatmuseumnak. A Képviselő-testület legutóbb azt mondta éppen elég idő volt arra, hogy felkészüljenek azokra a raktározási többletigényekre, amelyeket ők maguk generáltak. Lejár a szerződés és az önkormányzat is, amikkor helyiségigénye van akkor bérelnie kell. Ezek együttesen a Testületet abba az irányba vezették, hogy a június 30-án lejáró szerződést már nem kívánja meghosszabbítani. Annak ellenére, hogy a Heimatmuseumnak egy fél éve volt, hogy mérlegelje mi lesz a következő lépése abban az esetben, ha nem veszi biztosra, hogy az önkormányzat az öröklétig fog igent mondani erre a kérésre. Most még nem tudták vállalni ezt a feltételrendszert, úgyhogy valószínűleg a köbvetkező Képviselő-testületi ülésre egy sürgősségi előterjesztésben 3 hónapot javasolnak arra, hogy keressenek maguknak megfelelő helyet.
	Mindkét dolgot napirend előtt kívánta elmondani. Az egyik esetben azért, mert elég későn kezdtek el dolgozni azon, hogy mégsem a szeptemberi ülésre viszik be az SZMSZ módosítás egészét, hanem egyes részeket kiemelnek és a Latinovits Színház kérésére ezeket jövő héten tárgyalná a Testület. A másik esetben pedig most jött be egy levél a Heimatmuseum részéről, ami azt kéri, hogy ott maradhassanak az ingyenesben.
	Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Elmúlt héten megkapta az önkormányzat a támogatási szerződést a Csicsergő Óvoda és a Csicsergő Tagóvoda felújítására vonatkozóan pozitívan elbírálva. A nyáron mindkét óvodai épület felújításra fog kerülni.
	1.) A Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
	Vágó Csaba kabinetvezető: A zsűri viszonylag könnyű helyzetben van. Egy hosszú idő óta vezetett és jól vezetett óvodának a vezetőjének a mandátuma lejárt és egyedüli pályázóként ő az egyedüli, akit alkalmasnak vagy alkalmatlannak kell minősíteni. A javaslat az, hogy válasszák meg László Mónikát a következő időszakra is.
	2.) A Budaörsi Vackor Óvoda intézményvezetői pályázatának elbírálása
	Vágó Csaba kabinetvezető: Ebben az évben jár le az intézményvezető megbízatása. Ilyenkor időben fel kell készülni a zökkenőmentes vezetőváltás legyen. Egy pályázat érkezett, Kincses Tünde pályázata. Ő a Vackor Óvoda munkavállalója, pedagógusa. Egy pályázó van, az ő pályázatát kell alkalmasnak vagy alkalmatlannak minősíteni.
	Kincses Tünde pályázó: 23 éve dolgozik az óvodásban és véleménye szerint pályázatában minden olyan célt és feladatot leírt, ami az óvoda előtt áll. Kicsit megújítani szeretné az óvodát, nem nagy változtatásokkal, viszont szükséges a modernizáció.
	Stift Nándor képviselő: Elolvasva az előterjesztés mellékleteit és látva a szavazati arányokat felmerült benne egy kérdés. Amikor intézményvezetőt választanak, akkor mindig a nevelőtestület, illetve az ott dolgozók véleményére hagyatkoztak. A szavazati arányok azt mutatják, hogy nem teljes mértékben támogatják a pályázót. Javasolja, hogy érvénytelenítsék a pályázatot és írjanak ki új pályázatot. Az új pályázat elbírálásáig a jelenlegi vezetőt bízzák meg.
	3.) Helyi kiadványok megjelenésének támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett pályázatok elbírálása
	Zsák András: Röviden összefoglalja a pályázatokat.
	Dr. Czuczor Gergely megérkezett.
	Bíró Gyula alpolgármester: Javasolja, hogy először arról szavazzanak, hogy az időn túl beérkezett pályázat érvényes vagy nem érvényes.
	Dr. Bakó Krisztina: Nem hiszi, hogy erről van hatásköre szavazni a Bizottságnak, hiszen a pályázat kiírásának érvényességi feltétele a határidőben való benyújtás. Arról nem szavazhatnak szerinte, hogy az érvényes vagy nem érvényes, hiszen nem érvényes formai okok miatt.
	Bíró Gyula alpolgármester: A Hivatal által megfogalmazott javaslatról tájékoztatja a Bizottságot.
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